
 

 

Afd. 3 Sundby Hvorup Boligselskab 

Referat nr. 107 fra bestyrelsesmøde den 25. maj 2020 

 

Tilstede: Lisbeth, Lone, Ole, Tonny, Birthe, Asskov og Kurt. 

Fravær:  

Dirigent: Lisbeth 

Referent: Kurt 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     4.   Ting til drøftelse/beslutning 

     5.   Eventuelt 

 

Ad. 1:  

Referat nr. 106 fra 24. februar 2020 blev godkendt.                                              

Ad. 2:  

1. Lisbeth bød velkommen.  
2. Fælleshuset Bakkevej 11 og de ældre festlokaler rundt i afdelingen er udlånt til 

skolevæsenet indtil sommerferien 2020, årsagen hertil er de nye afstandskrav fastsat 
af sundhedsmyndighederne, som skal sikre afstand mellem eleverne.  

3. Afdeling 3, 10 og 83 i Sundby Hvorup Boligselskab har fået tilsagn om penge fra 
Landsbyggefonden til renovering af ejendommene i afd.3 

4. De byggerier der er rundt i boligselskabet har kørt videre upåagtet af Corona krisen, og 
dermed hjulpet til med, at holde gang i beskæftigelsen i byggebranchen. 

5. Borde og Bænke rundt i afdelingen vil blive renoverede og malede.  
6. Efter 8. juni forventes forsamlings begrænsninger hævet til 20-50 personer, og det vil 

gøre det muligt at gennemføre møder med flere deltagere. 
 



Ad.3: 
1. En beboer er blevet frastjålet et par kostbare bukser, tyveriet er sket fra en 

tørretumbler i et vaskehus på Bakkevej.  
2. Der er en beboer der nu har boet i Boligselskabet i 60 år, og det blev foreslået at sende 

en buket blomster uden, at det skal danne kutyme, men det er dog usædvanligt.  
3. Det opsatte orienterings spejl ved stationsvej 53 fungerer godt, og har hjulpet på 

oversigtsforholdet på hus hjørnet. 
4. Der er en defekt affaldsspand ved garager på Bakkevej, som fuglene går i, og affaldet 

bliver herved spredt ud på jorden, Lisbeth kontakter kommunen om det. 
5. Der er problemer med cigaretskod, som bliver smidt på jorden udenfor opgangene, 

det er ønskeligt at få opsat skodbeholdere på væggene. 
6. Låg på Molokker kan ikke blive oppe i stående stilling, det er kun muligt på nogle af 

lågene, måske er det et justeringsspørgsmål. Det er også ønskeligt at få skilte opsat 
ved Molokker, hvor der gøres opmærksom på at større stykker affald skal afleveres i 
”skralderum”. 

7. Der mangler skiltning om storskrald ved ”skralderum”, som kun kan kendes på dørenes 
udseende.  

 
Ad.4:   

1. Sommerfest i afd.3 lørdag d. 27.juni 2020 er aflyst på grund af Corona pandemien, og 
de indskrænkninger som denne giver. 

2. Der var ingen bemærkninger fra afdelingsbestyrelsen til den udsendte rundgangsliste.  
3. Parkeringsskilte på Bakkevej ønskes ændret således, at det fremgår at parkerings-

pladserne er forbeholdt beboerne, og en skiltning af parkeringsmuligheder ved 
arrangementer i Fælleshuset. 

 
 
Ad.  5: 

1. Næste møde i afd. bestyrelsen afholdes mandag d. 29. Juni 2020, kl.17  
 

 

 

Lindholm, 25. maj 2020 

_________________  ___________________     _______________ 

Lisbeth Glud  Ole Norre Christiansen          Tonny Larsen 

 

_________________  _________________  _________________  

Birthe Mortensen   Asskov Pedersen                   Lone Abildgaard 

 

__________________ 

Kurt Ørvad Jensen 


